
Ižanski gasilci pregledali svoje lanskoletno delo
Ižanski gasilci so se zbrali na svojem 109. oM-

nem zboru. Pregledali so dela gasilskega društva
v preteklem letu, predvsem pa so veliko pozorno-
sti posvetili gradnji gasilskega doma na Igu. Po
predvidevanjih naj bi zgradili gasilski dom Ig vsaj
do podstrehe. Prijavljali so tudi gradbeno doku-
mentacijo za gradnjo doma, izvajali so nasip, me-
teorno kanalizacijo, dovod elektrtike, sekanje in
razrez lesa.

Dela so se z vso zagnanostjo lotili nekateri člani
GD Ig, ravno tako krajani Iga, pa tudi krajani iz
Dobravice, Kremenice, Sarskcga, Kot-Staje, ki so
z darovanjem lesa pripomogli, da se bo gasilski
dom gradil. Vendar pa so za gradnjo gasilskega
doma prepotrebna finančna sredstva, katera pa
bo gasilsko društvo pridobilo z ustrezno doku-
mentacijo. Zato so to gradbeno zadevo predali
gradbenemu odboru za izgradnjo Gasilskega do-
ma Ig. Na zboru je bilo pojasnjeno, da je bila
finančna konstrukcija gasilskega doma poslana
v obravnavo na več institucij, zadolženih za finan-
ciranje gasilskih društev, vendar še ni odgovora.
Gasilci upajo, da bo gradbeni odbor vztrajen in
pridobil finančna sredstva. Izražena je bila tudi
zahvala Občinski gasilski zvezi (za nakazana fi-
nančna srcdstva), članu društva g. Cotmanu (za
izposlovanje plačila natnembnosti zemljišča pri
LO SO Vič-Rudnik) in g. A. Balantu (za izvede-
no reklamno snemanje — s tem tudi pridobitev
nekaj finančnih sredstev za gasilski dom IG) raz-
našalcem koledarjev ter vsem članom in nečlanom
Gasilskega društva Ig za njihovo požrtvovalno
delo, predvsem F. Kraljič in R. Šteblaj ml. za
delo,- ki sta ga opravila v korist društva. Posebna
zahvala je bila izrečena tudi delovnim organizaci-

jam na območju KS Ig, predvsem Mizarstvu in
tapetništvu Ig za delo na razrezu lesa ter delavcem
LO za izkazano pomoč pri občnih zborih. Člani
GD Ig so bili seznanjeni z občinskimi tekmovanji
pionirjev.

V času novoletnih praznikov so predstavniki
GD Ig obiskovali naša podjetja in obrtnike, kjer
je prišlo do ugodnih odzivov, saj so pripravljeni
pomagati pri delu doma GD Ig, in sicer Klg pri
izdelavi železnih konstrukcij in nepeljavi elektič-
nih inštalacij, MIT Ig pri obdelavi lesa, Silvapro-
dukt pri premazih lesa, ravno tako so se odzvale
tudi trgovine in obrtniki ter Osnovna šola Ljubo
Šercer Ig — tudi to je denar, zato se bomo v to
akcijo vključili tudi ostali »Ižanci« s svojim sode-
lovanjem.

Dom Gasilskega društva Ig bo namenjen vsem
krajanom za kulturo, zabavo ter zbore krajanov.

Na zboru je bila dana tudi informacija, da pri-
pravlja GD Ig povezavo s slovenskimi društvi
v tujini, zato je bil podan tudi predlog za ustanovi-
tev komisije oziroma odbora za stike z društvi
v tujini.

Gasilci so v nadaljevanju pregledali plan naba-
ve GD Ig za leto 1992. Podano je bilo tudi poroči-
lo o delu blagajnika in nadzornika odbora. Ugo-
tovljeno je bilo, da GD nima novih članov. Na
zboru je bil podan tudi predlog za člane novega
upravnega odbora, gradbenega odbora, nadzor-
nega odbora, častnega razsodišča. V zaključku
zbora so se člani dogovorili o članarini.

F. Virant pa je bil izvoljen za čatnega predsed-
nika Gasilskega društva Ig.
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